ISSN 1002-7122 CN 11-1150/C



西亚训动

100000

WEST ASIA AND AFRICA

中国社会科学院西亚非洲研究所主办



ISSN 1002-7122

总第259期 2018

总第259期 2 0 1 8

2018年4月10日出版

最近冰冰(双月刊)

全国中文核心期刊

主 编 杨 光副 主 编 张宏明常务副主编 安春英

编辑委员会

王林聪武 李李李安 余张 周 姚 贺 唐 运国 对 李 李 教 肖 张 洪 林 衛 黄 民 建 红 烈 学 萍 超 国 姚 徐 黄 医运国

[俄罗斯] 瓦西列夫

编辑部主任 安春英副 主 任 詹世明

执行编辑 詹世明

日 录

・热点透视・

3 "萨勒曼新政"与沙特内政外交走向

马晓霖

・主题讨论・

当代土耳其多视角研究

31 延续与变迁: 当代土耳其的政教关系 昝 涛

66 论土耳其军队的经济行为及其影响 朱泉钢

87 埃尔多安时代土耳其外交的转型及其限度

李秉忠 涂 斌

107 赛莱菲主义在土耳其的传播与挑战

[卡塔尔]伊玛徳・卡杜里

・研究论坛・

124 透视非洲民主化进程中的"第三任期"现象

沈晓雷

[147] 苏丹经济发展道路的探索及启示 陈 沫

WEST ASIA AND AFRICA

No. 2 April 2018

Shen Xiaolei

Chen Mo

Published by Institute of West Asian & African Studies, Chinese Academy of Social Sciences

Add: 3 Zhang Zizhong Lu, Beijing 100007, China

E - mail: waaa@ cass. org. cn Website: http://www.xyfzqk.org/

N

 $\cdot T \cdot S$

 $O \cdot N \cdot T \cdot E \cdot$

 \mathbf{C}

tion in Africa

IN FOCUS	
3	"Salman's New Deal": An Analysis and Evaluation of Saudi Arabia's
	Domestic and Diplomatic Policies Ma Xiaolin
SPECI	AL ISSUE
	A Multidimensional Research on the Contemporary Turkey
31	Continuity and Change: Reassessment of the Relationship between Islam
	and Politics in Contemporary Turkey
	Zan Tao
66	On the Economic Activities of the Turkish Army and Their Impacts
	Zhu Quangang
87	The Transition of Turkish Diplomacy and Its Limitation in the Age of Erdogan
	Li bingzhong & Tu Bin
107	Salafism in Turkey: The Challenges of Spreading in a Sufi Society
	[Qatar] Emad Y. Kaddorah
ACADEMIC FORUM	
124	An Analysis of "Third - Term" Phenomenon in the Process of Democratiza-

Sudan's Exploration of Economic Development Path and Its Inspiration

147



中国标准连续出版物号: ISSN 1002-7122 CN 11-1150/C

定 价: 30.00元